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       Bosna i Hercegovina 

Federacija Bosne i Hercegovine 

Hercegovačko-neretvanska županija 

        S K U P Š T I N A 

 

Broj: 02-02-124/16 

Mostar, 04.07.2016. godine 

 

 

 

IZVOD IZ ZAPISNIKA 

s osamnaeste (XVIII) sjednice Skupštine 

Hercegovačko-neretvanske županije 

 

Sjednica je održana 04.07.2016. godine u dvorani Gradske Vijećnice  HNŽ u Mostaru s 

početkom u 11 sati. 

Sjednicu je otvorio predsjedavajući Skupštine Šerif Špago i pozdravio nazočne. 

Tajnik Skupštine Željka Čule obavila je prozivku. 

Nazočni: Stana Burić, Boris Bošnjak, Osman Ćatić, Mesud Džajić, Ramiz Fajić, Luka 

Faletar, Zlatko Hadžiomerović,  Anel Kljako, Andrea Pehar, Tomislav Martinović, Zijat 

Mušić, , Đuro Prkačin, Dario Pušić, Ivona Raguž, Zoran Raić, Vesna Saradžić, Elmir Šator, 

Amir Šelo, Ajman Šoše, Šerif Špago, Ana Marija Tadić-Jakovljević, Drago Tule, Amer 

Zagorčić, Aner Žuljević, Ilija Cvitanović, Davor Pehar. 

Izočni: Mara Anđelić, Adnan Velagić, Ante Pavličević. 

Utvrđeno je da je na sjednici prisutno 26 zastupnika, te da postoji kvorum za rad i 

pravosnažno odlučivanje. Naknadno je pristupio zastupnik Osman Macić. 

Sjednica je javna, snimana je i snimci su sastavni dio ovog Izvoda iz zapisnika.  

              

 Predloženi dnevni red: 

 

1. Zastupnička pitanja; 

2. Prijedlog Zakona o izmjenama Zakona o geološkim istraživanjima HNŽ; 

3. Prijedlog Zakona o izmjenama Zakona o termoenergetskoj inspekciji HNŽ; 

4. Nacrt Zakona o gorskoj službi spašavanja u HNŽ; 

5. Prijedlog Odluke o kreditnom zaduženju HNŽ; 

6. Odluka o usvajanju Izvještaja Ministarstva pravosuđa, uprave i lokalne samouprave o 

izvršenju sankcija u HNŽ za 2015. godinu iz članka 1. Zakona o izvršenju sankcija u 

HNŽ.  

Otvorena je rasprava. 

U raspravi su sudjelovalii: Amer Zagorčić, Ilija Cvitanović. 

Uslijedilo je glasanje o predloženom dnevnom redu. 

Dnevni red 18. sjednice Skupštine HNŽ je usvojen većinom glasova, tri glasa protiv i jedan 

suzdržan. 

Usvojeni dnevni red: 

1. Zastupnička pitanja; 

2. Prijedlog Zakona o izmjenama Zakona o geološkim istraživanjima HNŽ; 

3. Prijedlog Zakona o izmjenama Zakona o termoenergetskoj inspekciji HNŽ; 
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4. Nacrt Zakona o gorskoj službi spašavanja u HNŽ; 

5. Prijedlog Odluke o kreditnom zaduženju HNŽ; 

6. Odluka o usvajanju Izvještaja Ministarstva pravosuđa, uprave i lokalne samouprave o 

izvršenju sankcija u HNŽ za 2015. godinu iz članka 1. Zakona o izvršenju sankcija u 

HNŽ.  

 

Prije prelaska na raspravu o dnevnom redu Predsjedavajući je obavjestio prisutne da su u 

matrijalima sa 17. sjednice Skupštine dobili  izvode iz zapisnika sa 15. i 16. sjednice 

Skupštine.  

Primjedbu na izvod iz zapisnika sa 15. sjednice Skupštine imao je jedan od zastupnika i to :  

„prisutni Ilija Cvitanović, Ante Pavličević, Davor Pehar, Adnan Velagić i Anel Kljako“, tu 

treba stajat „odsutni su“, znači tih 5 je bilo odsutno, znači ispravka u tom izvodu iz zapisnika. 

Pošto nije bilo drugih primjedbi osim ove tehničke, predjedavajući je dao na glasanje tko je za 

izvode iz zapisnika sa 15 i 16 sjednice Skupštine.  

Izvodi iz zapisnika sa 15. i 16 sjednice Skupštine su jednoglasno usvojeni. 

 

 

AD1. Zastupnička pitanja 

 

Predsjedavajući otvara raspravu. 

 

Zastupnik Ilija Cvitanović 

Zastupničko pitanje upućeno je Ministarstvu poljoprivrede, šumarstva i vodoprivrede HNŽ/K. 

Postavlja se pitanje u kojoj je fazi i kada možemo očekivati zakon o šumama, koji je cilj  

nedonošenja ili bar nepredlaganja nacrta zakona ovoj Skupštini? 

Drugo pitanje upućeno je prema Predsjedavajućem i rukovodstvu Skupštine HNŽ/K. 

Zašto se ne pokrene inicijativa prema Zavodu zdravstvenog osiguranja, kada će biti riješena 

situacija vezano za Zavod zdravstvenog osiguranja, s obzirom da je istekao mandat direktoru 

Zavoda. 

Zastupnik upućuje inicijativu prema ministru, g. Joviću, Ministarstvo poljoprivrede, 

šumarstva i vodoprivrede HNŽ/K. 

Zašto ne uputi u proceduru ono što mu je Ustavni sud naložio, zbog toga što nije ispoštovana 

procedura tokom donošenja Odluke o lovištima u Općini Prozor-Rama. Ministar se poziva da 

na slijedećoj sjednici Skupštine podnese tu inicijativu ili podnese ostavku. 

 

Zastupnik Zlatko Hadžiomerović 

Zastupničko pitanje upućeno je prema Ministarstvu zdravstva, rada i socijalne skrbi i Zavodu 

za zdravstveno osiguranje, da se 10-ak tisuća maraka usmjeri prema Domu zdravlja Uzinovići 

i tako preuzme plaćanje kirije. 

 

Zastupnik Amer Zagorčić 

Zastupnik upućuje inicijativu prema Skupštini HNŽ/K da na slijedećoj sjednici Skupštine 

usvoji Odluku o izmjeni i dopuni Odluke o premiji i sudjelovanju osiguranih osoba u 

troškovima zdravstvene zaštite na teritoriju HNŽ/K i uskladi sa federalnom odlukom, kako bi 
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u 2017. godini sve one kategorije koje imaju pravo da budu oslobođene plaćanja takozvane 

markice i bile oslobođene.  

Druga inicijativa također je upućena prema Skupštini,  a predlaže se da se na jednoj od 

narednih sjednica Skupštine uvrsti kao točka dnevnog reda „Stanje obrazovnog sistema u 

HNž/K“. 

Zastupnik traži i dopunu odgovora od Medicinskog fakulteta Sveučilišta u Mostaru, a vezano 

za broj upisanih i završenih studenata na toj visokoškolskoj ustanovi. 

 

 

 

 

Zastupnik Elmir Šator 

Zastupničko pitanje upućeno je Ministarstvu zdravstva, rada i socijalne skrbi.  

Traži se da se dostavi stanje duga bolnica na području HNŽ/K zaključno sa 30.6.2016. 

godine, a u sklopu cjelokupne tematike da nadležno ministarstvo dostavi izvješća 

zdravstvenih ustanova, a na osnovu donesenih zaključaka Tematske sjednice o zdravstvu, o 

poduzetom u smislu sanacije sadašnjeg stanja i racionalizacije troškova. 

Drugo zastupničko pitanje upućeno je Zavodu zdravstvenog osiguranja HNŽ/K.  

Dostaviti Skupštini točan broj osiguranika koji se liječi u Domu zdravlja Mostar i Domu 

zdravlja Stari grad Mostar, te  da se usporedi to u odnosu na broj stanovnika objavljen 

popisom stanovništva prošli četvrtak.  

Zastupnik upućuje inicijativu prema Vadi HNŽ/K, da se donese Odluka Vlade vezana za 

ekonomski kod-sufinanciranje zdravstvenih ustanova i da se po novoj odluci, na odgovarajući, 

srazmjeran način sufinancira i Dom zdravlja Stai grad Mostar, kome je također Skupština 

HNŽ/K osnivač. 

 

Zastupnica Ana-Marija Tadić-Jakovljević 

Zastupničko pitanje upućeno je Ministarstvu unutrašnjih poslova HNŽ/K. 

Građani se svakodnevno susreću sa psima koji nisu adekvatno svezani, niti imaju korpe na 

ustima. S obzirom da postoje kazne koje bi trebale biti izrečene,jer postoji zakon, postavlja se 

pitanje da li je u protekloj 2015. godini izrečena ijedna kazna i da se dostavi te, postoji li 

kazna i primjenjuje li se, vezano za analni otpad životinja? 

 

Zastupnica Vesna Saradžić 

Zastupničko pitanje je upućeno Županijskojj službi za zapošljavanje. 

Koliko se osoba sa invaliditetom trenutno nalazi na evidenciji službi za zapošljavanje u našoj 

županiji i koliko ih je zaposleno na ovaj način u ovoj godini pojedinačno po općinama?  

Drugo zastupničko pitanje. 

05.07.2013. godine firmi „SOLAR INVEST“ iz Konjica po osnovu javnog natječaja 

dodijeljeno je na korištenje građevinsko zemljište u državnom vlasništvu u Općini Stolac i tog 

dana je firma „SOLAR INVEST“ d.o.o. Konjic krenula u pravcu realizacije proizvodnje 

solarne energije snage 150 kilovata u gospodarskoj zoni Hodovo, a vrijednost investicije je 

700.000,00 KM. Dobili su sve potrebne dozvole od Općine Stolac, od federalnog Ministarstva 

energetike, rudarstva i industrije i operatora za obnovljive izvore, potpisan je i predugovor sa 

operatorom, 2018. godine stupa na snagu povlaštena cijena. Od tada su prošle tri godine i dva 
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mjeseca, za sve ovo proteklo vrijeme obaveze prema državi su uredno izmirene, a firma nije u 

funkciji jer nema priključka. Priključak košta 35.000,00 KM, uopšte nije sporan, a još 12 

firmi je u istoj poziciji kao i ova iz Konjica. Znači samo je jedna djelatnost, proizvodnja 

solarne energije, i nije isključeno da u nekom narednom periodu porzna uprava postavi pitanje 

dali je ovo nekakva fiktivna firma jer tri godine izmiruje troškove, a nije u funkciji. Investitori 

su stranci, firma iz Švicarske. U javnom natječaju je decidno bilo navedeno da su osigurani 

svi infrastrukturni priključci, a da će Općina Stolac osigurati asfaltni put i rasvjetu. Nameće se 

pitanje, ko je odgovoran za nanesenu, nenadoknadivu štetu investitoru i kada će konačno 

firma „SOLAR INVEST“ dobiti priključak da bi mogli krenuti sa proizvodnjom solarne 

energije.  

 

 

Zastupnik Aner Žuljević 

Zastupničko pitanje upućeno je Premijeru Vlade HNŽ/K. 

U Narodnim novinama broj 3/2016 Mostar, od 25. aprila, postoje dvije Odluke, na koji način  

se došlo do ove formulacije i odluke da se odlukama definira ovaj oblik djelovanja. Prva 

odluka je, odnosno rješenje, o imenovanju radnog tijela za izradu strategije HNŽ/K-a za borbu 

protiv korupcije, u točki 2 „zadatak radnog tijela ovog rješenja je izrada strategije HNŽ/K-a 

za borbu protiv korupcije“, i onda nakon toga imamo rješenje o imenovanju radnog tijela za 

borbu protiv korupcije, u opisu posla zadatak radnog tijela iz točke ovog rješenja je praćenje 

realizacije strategije za borbu protiv korupcije. Postoji rješenje u istom danu vezano za izradu 

strategije i rješenje za osobe koje će pratiti realizaciju te strategije koja još nije ni napravljena 

i u obe odluke stavak 4. je da komisije imaju naknadu. Postavlja se pitanje zašto ovo nije 

moglo biti definirano na nivou komisije koja radi ovu strategiju da ona u isto vrijeme i 

koordinira sve neophodne aktivnosti sa drugim agencijama, nego su formirana dva različita 

tijela?  

Drugo pitanje se upućije svim ministarstvima da se dostave dokumenti koji su u skladu sa 

programom rada upućeni prema Vladi, u skladu sa protokolom? 

 

Zastupnik Zijat-Zijo Mušić 

Zastupnik upućuje inicijativu prema Skupštini i Kolegiju Skupštine, da se zastupnička pitanja, 

kao točka dnevnog reda, potpuno ukinu. 

Zastupničko pitanje upućeno je prema Vladi HNŽ/K i svim županijskim institucijama.  

Dostaviti pojedinačno spisak zaposlenih u vremenskom roku predviđenom Protokolom 

Skupštine. 

  

Zastupnik Đuro Prkačin 

S obzirom da nije dobiven odgovor na pitanje postavljeno prije četiri mjeseca,  ponovo se 

postavlja isto pitanje. 

Zastupničko pitanje upućeno je Ministarstvu pravosuđa, uprave i lokalne samouprave. 

Dostaviti točan broj i nazive nevladinih organizacija  koje su registrovane na području Općine 

Stolac i imena odgovornih lice, odnosno predsjednika i zamjenika predsjednika tih 

organizacija, kao i točnu adresu na kojoj su registrovane te organizacije.  
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Zastupnik Osman Macić 

Inicijativa je upućena prema Ministarstvu unutrašnjih poslova. 

Znajući koliko je opterećen magistralni put M17 za vrijeme ljeta, a pogotovo vikendima gdje 

je povećan promet kako teretni tako i putnički, svjedoci smo povećanog broja prometnih 

nesreća gdje nažalost imamo i tragične ishode. 

Moja inicijativa je da se pojača reguliranje prometa na putu M17 da li većim brojem 

prometnih patrola ili da postojeće patrole stvarno rade na reguliranju prometa. 

Svakodnevno smo svjedoci da teretni kamioni naprave kilometarske kolone i da uspore 

promet. Kako je malo mjesta gdje se može izvršiti preticanje, tamo se nalaze prometne patrole 

i upravo tamo se vaga dali je neko krenuo prije ili nije stigao da završi preticanje na 

isprekidanoj linije i ti vozače se kažnjavaju, što je ispravno i po zakonu. 

Međutim, kamioni koji naprave kolone i zbog kojih često dolazi do teških prometnih nezgoda 

i smrtnih slučajeva se ne sklanjaju, što bi bila obaveza policije da regulira  lakši protok 

prometa. Koja je mogućnost ograničenja kretanja teretnog prometa u ljetnom periodu barem 

za vikend? 

 

Zstupnica Andrea Pehar 

Inicijativa je upućena prema Ministarstvu prosvjete, kulture, znanosti i sporta, a odnosi se na 

to da se u osnovne i srednje škole uvedu ometači signala zbog slabe koncentracije učenika na 

času i sprječavanja mogućeg prepisivanja. 

Zastupničko pitanje upućeno je Ministarstvu gospodarstva. 

Koliko je poduzeća zatvoreno u 2015. godini, koliko je radnika otpušteno i koliko je otvoreno 

novih radnih mjesta u 2015. godini? 

 

Zastupnik Anel Kljako pismeno je predao zastupničko pitanje upućeno Vladi HNŽ/K. 

 

Predsjedavajući zaključuje raspravu po 1. točci dnevnog reda sjednice Skupštine. 

 

 

AD2. Prijedlog Zakona o izmjenama Zakona o geološkim istraživanjima HNŽ/K 

U ime predlagača predložene Izmjene i dopune Zakona o geološkim istraživanjima obrazložio 

je Željko Laketić, ministar Ministarstva gospodarstva HNŽ/K. 

Otvorena je rasprava. 

Niko se nije javio za riječ. 

Predsjedavajući zaključuje raspravu. 

Uslijedilo je glasanje. 

Zakon o izmjenama Zakona o geološkim istraživanjima HNŽ/K, jednoglasno je usvojen. 

 

 

AD3. Prijedlog Zakona o izmjenama Zakona o termoenergetskoj inspekciji HNŽ/K 

  

Predsjedavajući napominje da obrazloženje vrijedi kao i za prethodni Zakon. 

Otvorena je rasprava. 

Niko se nije javio za riječ. 
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Predsjedavajući zaključuje raspravu. 

Uslijedilo je glasanje. 

Zakon o izmjenama Zakona o termoenergetskoj inspekciji HNŽ/K, jednoglasno je usvojen. 

 

 

AD4. Nacrt Zakona o gorskoj službi spašavanja u HNŽ/K 

 

 Prijedlog nacrta zakona predložio je Tomislav Martinović, zamjenik Predsjedavajućeg 

Skupštine. 

Tomislav Martinović je obrazložio Prijedlog nacrta zakona. 

Otvorena je rasprava. 

U raspravi su učestvovali: Ramiz Fajić, Amer Zagorčić, Davor Pehar, Osman Ćatić, Ajman 

Šoše, Vesna Saradžić, Šerif Špago, Tomislav Martinović. 

Predsjedavajući zatvara raspravu. 

Uslijedila je pauza. 

Predsjedavajući predstavlja prijedlog zaključka. 

Prihvaća se Nacrt zakona o Gorskoj službi spašavanja u HNŽ/K-a kao osnova za izradu 

prijedloga zakona. Mišljenja i prijedlozi izneseni na sjednici Skupštine dostavljaju se 

predlagaču na razmatranje. Ostavlja se rok od 30 dana za dostavu dodatnih prijedloga, 

mišljenja i sugestija na Nacrt zakona. Predlagač zakona će uz pomoć stručnih službi 

Skupštine održati javnu raspravu u roku od 60 dana na koju će se pisanim putem pozvati 

predstavnici svih gorskih službi spašavanja koje djeluju u HNŽ/K. Prije dostave prijedloga 

zakona u skupštinsku proceduru, predlagač je obavezan pribaviti mišljenje Vlade HNŽ/K. 

Zaključci stupaju na snagu danom donošenja, a objavit će se u Narodnim novinama HNŽ/K-a. 

Uslijedilo je glasanje. 

Predsjedavajući konstatuje da su jednoglasno prihvaćeni zaključci o Nacrtu zakona o Gorskoj 

službi spašavanja u HNŽ/K. 

 

 

AD5. Prijedlog odluke o kreditnom zaduženju HNŽ/K  

 

U ime predlagatelja Prijedlog odluke o kreditnom zaduženju obrazložio je Nevenko Herceg, 

Predsjednik Vlade HNŽ/K. 

Otvorena je rasprava. 

Za riječ se javio Amir Šelo. 

Predsjedavajući zatvara raspravu. 

Uslijedilo je glasanje. 

Predsjedavajući konstatira da je većinom glasova Odluka o kreditnom zaduženju HNŽ/K-a u 

sklopu projekta Svjetske banke „Energetska efikasnost u BiH“, jednoglasno usvojena. 

 

 

AD6. Odluka o usvajanju Izvještaja Ministarstva pravosuđa, uprave i lokalne 

samouprave o izvršenju sankcija u HNŽ/K za 2015. godinu iz članka 1. Zakona o 

izvršenju sankcija u HNŽ/K  

 

U ime predlagatelja Odluke obrazloženje je dao Suad Balić, ministar Ministarstva pravosuđa, 

uprave i lokalne samouprave HNŽ/K. 

Otvorena je rasprava. 
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Niko se nije javio za riječ. 

Zatvara se rasprava. 

Predsjedavajući prije glasanja predlaže zaključak ispred Zakonodavno-pravne komisije. 

Radi kvalitetnijeg praćenja stanja u oblasti izvršenja sankcija u HNŽ/K-a u izvještaju za 

sljedeću godinu Ministarstvo pravosuđa, uprave i lokalne samouprave uvrstit će podatke o 

broju sankcija po godinama u zadnje 4 godine za svaku izvršenu sankciju. Zaključak stupa na 

snagu danom donošenja, a objavit će se u Narodnim novinama HNŽ/K-a. 

Uslijedilo je glasanje za Zaključak. 

Zaključak je jednoglasno usvojen. 

Uslijedilo je glasanje po pitanju Odluke o usvajanju izvještaja Ministarstva pravosuđa, uprave 

i lokalne samouprave o izvršenju sankcija u HNŽ/K-a za 2015. godinu iz članka 1. Zakon o 

izvršenju sankcija u HNŽ/K.  

Odluka je jednoglasno usvojena. 

Sjednica je završena u 15:00 sati. 

 

 

 Zapisničar                                                                                             Predsjedavajući 

 

 Aida Dedić 

Danijel Groznica                                                                                        Šerif Špago 

 

 


